
 
 

 

 
 

 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ ΤΟΥΣ ΥΠΟΥΡΓΟΥΣ: 

-Ανάπτυξης και Επενδύσεων, κ.Α.Γεωργιάδη 

-Οικονομικών,κ.Χ.Σταϊκούρα  

 

ΘΕΜΑ: «Καταχρηστική εργαλειοποίηση της πανδημίας από τις τράπεζες». 

 

Η πανδημία έχει επιβάλλει την τήρηση υγειονομικών κανόνων για την προστασία της 

υγείας των πολιτών αλλά δεν πρέπει να γίνεται καταχρηστική αξιοποίηση της και 

μάλιστα εις βάρος των πολιτών. 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα κατάχρησης αποτελεί η απόφαση της Ένωσης 

Ελληνικών Τραπεζών που έδωσε οδηγίες στις Τράπεζες να μην ενημερώνουν τα 

βιβλιάρια καταθέσεων. 

Επειδή πάρα πολλοί συναλλασσόμενοι επιθυμούν  και έχουν ανάγκη την ενημέρωση 

των βιβλιάριων τους  προκειμένου να γνωρίζουν την προέλευση της κατάθεσης  τους 

αλλά αδυνατούν να πραγματοποιήσουν μια σειρά από ηλεκτρονικές συναλλαγές 

Επειδή σιωπηλά, οι συστημικές τράπεζες φαίνεται ότι έχουν αποφασίσει να 

καταργήσουν το βιβλιάριο καταθέσεων προωθώντας τύπους λογαριασμών που δεν 

συνδέονται με βιβλιάριο αλλά η ενημέρωση γίνεται με μηνιαίο statement. 

Επειδή δεν υπάρχει προστασία των καταναλωτών και ιδιαίτερα των μη 

εξοικειωμένων με τις ηλεκτρονικές συναλλαγές (ηλικιωμένοι κλπ) 

 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργοί:  

 

-Με βάση ποιον νόμο ή ποιο θεσμικό πλαίσιο οι τράπεζες έχουν καταργήσει 

ουσιαστικά μια σειρά από  αναγκαίες συναλλαγές, όπως η ενημέρωση των 

βιβλιαρίων; 

-Τι απαντάτε στους συναλλασσόμενους πολίτες, οι οποίοι θέλουν και δεν μπορούν να 

ενημερώσουν τα βιβλιάρια τους αλλά αυτό είναι αναγκαίο για μια σειρά άλλων 

συναλλαγών και υποχρεώσεων προς το δημόσιο; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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